
 
Møte nr:  10    2017/18.     Dato: 9.05.18 Sted: Skolen 
Møteleder:  Odd Geir Referent: Guri Janne  
Tilstede: Odd Geir, Tove, Gry, Guri Janne 
 Fra skolen: Signy 
 
Agenda: 29/18 Kasserer ønsker velkommen 
   30/18  Informasjon fra skolen 
   31/18  Søknad om bordtennisbord 
   32/18  Oppdatering fra 17. maikomiteen 
 
 
29/18 Steinar var fraværende og Odd-Geir ledet møtet, og ønsket velkommen. 
 
30/18 Den Norske klubben trakk seg ut fra 17.maiarrangementet med veldig kort varsel. Dette 
medfører større økonomiske utfordringer for både skolen og kirken i år i forbindelse med 17.mai. 
Aktørene vil møtes og etter 17.mai og diskutere hvordan dette kan løses framover. 
Trykking av program er stoppet pga kostnadene, men Signy lager et program som sendes ut til alle 
elever. Det programmet som legges ut på skolens side, kan deles. 
 
25.mai blir klassedeling vedtatt. Det kommer fortsatt søknader til elevplasser og det gjøres fortsatt 
intervjuer med søkere til lærestilingene. 
 
31/18 Det har kommet inn søknad om et bordtennisbord fra elevene. Det er positivt at elevene 
kommer med initiativ til innkjøp. Spesielt til ting som fremmer økt aktivitet. FAU har midler og vi 
innvilger søknaden. Vi setter av penger og bordet blir innkjøpt så raskt som mulig etter skolestart i 
august. Skolen bygger et tak. 
FAU vil innvilge søknader til skoleturer, men vi må se hvor mye vi kan bidra med, avhengig av hvor 
mye penger vi sitter igjen med etter 17.mai. Vi vil behandle søknadene fortløpende, etter som de 
kommer inn. 
Fra elevrådet er det komme bekymring rundt språkbruk blant eldre elever. Det er yngre elever som 
reagerer på språkbruk. De eldre må tenke på at de er forbilder.  
 
32/18 Det er kjøpt inn gevinster for 500 euro og det er levert noen fra frivillige. Vaktlister blir sendt 
ut sammen med program og infoskriv ang dagen.  
 
 
 
 
 
  
   
  
 


